



General introduction

The Brushless Blender # 62 is designed for the preparation of cocktails, smoothies, milkshakes, frappés, iced coffee and any other drink with ice cubes, juice, fresh or frozen fruits... This guide will help you choose the appropriate menu (Universal Menu, Coffee Shop Menu, Juice Bar Menu) or create your own menu (Custom Menu) by selecting 6 out of the 30 pre-programmed recipes.

3 menus

The Brushless Blender # 62 is delivered with 3 pre-programmed menus, each one made up of 6 recipes:

- "Universal Menu" which allows most recipes usually needed to be carried out
- "Coffee Shop Menu" which is more suited to coffee shops
- "Juice Bar Menu" which is more suited to juice bars

You can select these menus using the following combinations (press the following keys in quick succession):

- Universal Menu: enter code 2-5-1
- Coffee Shop Menu: enter code 2-5-2
- Juice Bar Menu: enter code 2-5-3

There is a fourth menu that you can customize (Custom Menu). Enter code 2-5-4 to activate this menu.

30 pre-recorded recipes

30 recipes are pre-recorded in the appliance. Thanks to this wide range of recipes, you will be able to make any kind of drink, according to your needs. Each recipe is represented by a number, a description and a graphic that allows you to visualize the length and the speed variation of each cycle (see recipes on the back).

You will be able to use these recipes by assigning them into the Custom Menu.

List of codes

Enter the appropriate code and press key 1 to validate, or one of the other keys to cancel.

- Universal Menu: 2 - 5 - 1
- Coffee Shop Menu: 2 - 5 - 2
- Juice Bar Menu: 2 - 5 - 3
- Custom Menu: 2 - 5 - 4
- Allocation of a recipe to a key: 3 - 1 - P
- Partial counter: 4 - 5 - 2
- Cleaning cycle: 1 - 4 - 2
- Activation of "Pause" / "Quick stop" mode: 4 - P - 1
- Information (counter, firmware version): 4 - 2 - P

Make the difference

Should you have specific needs and not find the appropriate recipe among the 30 pre-recorded recipes, you can create your own recipes by using the free Santos software downloadable on Santos website :

www.brushlessblender.com



Présentation générale

Le Blender Brushless n° 62 est destiné à la préparation de cocktails, smoothies, milkshakes, cafés frappés et toute autre préparation à base de glaçons, jus, fruits frais ou congelés... Ce guide vous aidera à sélectionner le menu qui vous convient (Universal Menu, Coffee Shop Menu, Juice Bar Menu) ou à créer votre propre menu personnalisé (Custom Menu) en sélectionnant 6 des 30 recettes pré-enregistrées dans le blender.

Les 3 menus

Le Blender Brushless n° 62 est livré avec 3 menus pré-programmés, constitués de 6 recettes chacun :

- "Universal Menu" permet de réaliser tous types de boissons à base de fruits ou de café
- "Coffee Shop Menu" est spécialement conçu pour les coffee shops
- "Juice Bar Menu" regroupe les recettes les plus utilisées dans les bars à jus

Vous pouvez sélectionner chacun de ces 3 menus grâce à une combinaison de touches (actionner rapidement les touches) :

- Universal Menu : entrez le code 2 - 5 - 1
- Coffee Shop Menu : entrez le code 2 - 5 - 2
- Juice Bar Menu : entrez le code 2 - 5 - 3

Il existe un 4ème menu à personnaliser soi-même (Custom Menu) que vous pourrez activer en entrant le code 2 - 5 - 4.

Les 30 recettes pré-programmées

30 recettes sont déjà pré-enregistrées dans le blender. Elles vous permettent de réaliser tous types de boissons, selon vos exigences.

Chacune de ces recettes est représentée par un numéro, une description et un graphique vous permettant de visualiser la durée du cycle et les variations de vitesses (voir recettes au dos). Vous pourrez utiliser ces recettes en les programmant dans le menu personnalisé "Custom Menu".

Liste des codes simplifiés de l'appareil

Entrez le code approprié et appuyez sur la touche 1 pour valider ou sur l'une des autres touches pour annuler.

- Universal Menu : 2 - 5 - 1
- Coffee Shop Menu : 2 - 5 - 2
- Juice Bar Menu : 2 - 5 - 3
- Custom Menu: 2 - 5 - 4
- Allocation of a recipe to a key: 3 - 1 - P
- Partial counter: 4 - 5 - 2
- Cleaning cycle: 1 - 4 - 2
- Activation mode "Pause" / "Quick stop" mode: 4 - P - 1
- Information (counter, firmware version): 4 - 2 - P

Le + Santos

Vous avez des besoins spécifiques et ne trouvez pas la recette appropriée parmi les 30 pré-enregistrées ? Vous pouvez créer vos propres recettes en utilisant le logiciel Santos gratuit, téléchargeable sur le site Internet Santos :

www.brushlessblender.fr

Custom menu Le menu personnalisé

You can create your own menu by assigning six of the 30 pre-recorded recipes to the 6 keys on the control panel.

Vous avez la possibilité de personnaliser votre propre menu "Custom Menu" en programmant 6 des 30 recettes enregistrées dans le blender (voir recettes au dos) sur chacune des touches.

How to assign a recipe to one of the control panel keys?
Comment affecter une recette à une touche dans le menu personnalisé ?

- Type in the following sequence: 3-1-P
Tapez la séquence suivante : 3-1-P
- Select the key to be programmed
Sélectionnez la touche à programmer
- Enter the code for the desired recipe
Entrez le numéro de la recette désirée
- Press key 1 to validate, or one of the other keys to cancel
Appuyez sur la touche 1 pour valider ou sur l'une des autres touches pour annuler

You can re-assign endlessly the 30 recipes to the Custom Menu. Once the Custom Menu has been set up, the standard menus can be activated (using the appropriate code) without deleting the Custom Menu. Use the Code 2-5-4 to reactivate the Custom Menu.

Vous pouvez reprogrammer à l'infini chacune des touches du "Custom Menu". Une fois le "Custom Menu" créé, il est possible d'activer les menus standards (en utilisant les codes appropriés) sans supprimer le menu personnalisé. Utilisez le code 2-5-4 pour réactiver le menu personnalisé « Custom Menu ».



KEY 1

- 12**
SMOOTHIE, FROZEN FRUITS AND ICE - MEDIUM
> 17 sec.

UNIVERSAL MENU

Code 2-5-1

KEY 1

- 31**

- ICED COFFEE, FRAPPE - SMALL**
> 12 sec.

KEY 2

- 34**

- DUAL CRUSHING ACTION**



GRANITA - FROZEN DRINK

> 20 sec.

KEY 3

- 42**

- DUAL CRUSHING ACTION**



FROZEN COCKTAIL, ICE CUBES - SMALL

> 29 sec.

KEY 4

- 14**

- DUAL CRUSHING ACTION**



MILKSHAKE, ICE CREAM DRINKS - LARGE

> 26 sec.

KEY 5

- 41**

- DUAL CRUSHING ACTION**



THICK COCKTAIL - HARD TO BLEND

> 30 sec.

KEY P

- P4**

PULSE SPEED 9

COFFEE SHOP MENU

Code 2-5-2

KEY 1

- 31**

- ICED COFFEE, FRAPPE - SMALL**
> 12 sec.

KEY 2

- 33**

- DUAL CRUSHING ACTION**



ICED COFFEE, FRAPPE - MEDIUM

> 20 sec.

KEY 3

- 24**

- DUAL CRUSHING ACTION**



FROZEN YOGURT - LARGE

> 26 sec.

KEY 4

- 44**

- DUAL CRUSHING ACTION**



SMOOTHIE, FROZEN FRUITS AND ICE - LARGE

> 30 sec.

KEY 5

- 41**

- DUAL CRUSHING ACTION**



THICK COCKTAIL - HARD TO BLEND

> 30 sec.

KEY P

- P4**

PULSE SPEED 9

JUICE BAR MENU

Code 2-5-3

KEY 1

- 11**

- SMOOTHIE, FROZEN FRUITS AND ICE - SMALL**
> 15 sec.

KEY 2

- 13**

- MILKSHAKE, ICE CREAM DRINKS - MEDIUM**
> 21 sec.

KEY 3

- 24**

- DUAL CRUSHING ACTION**



FROZEN YOGURT - LARGE

> 26 sec.

KEY 4